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Referat	af	bestyrelsesmøde	d.16/2	2019	
	
Deltagere:	
Torben	D.	Jensen	
Henrik	Kjærbye	
Preben	Rasmussen	
Jørgen	Højgård	
	
Annelise	Friis	Andreassen	sekr.	
	
	
Godkendelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	22/9-	2018	
	

• Referatet	godkendt.	
	
	

Orientering	fra	formanden		
	

• Bestyrelsen	vil	gerne	takke	medlemmerne	for	det	store	fremmøde	i	forbindelse	med	Grøn	Dag	i	
oktober.	Som	sædvanlig	mødtes	man	ved	redskabshuset	kl	9,	hvor	man	fik	lidt	at	styrke	sig	på	inden	
man	i	hold	gik	i	krig	med	alverdens	haveredskaber	for	klippe,	beskære	og	fjerne	grene	og	
vildtvoksende	buske	især	i	“mellemstykket”.	Det	blev	til	mange	læs	og	nogle	kæmpebunker	til	
flisning.	Efter	et	par	timers	både	arbejde	og	hyggesnak	i	skønt	vejr,	var	det	tid	til	socialt	samvær	
over	lidt	mad	og	drikke.	Bestyrelsen	håber	lige	så	mange	bakker	op	til	oktober,	hvor	vi	næste	gang	
skal	have	Grøn	Dag.		

• I	forbindelse	med	forårets	flisning	henstiller	bestyrelsen	til,	at	man	prøver	at	samle	det	afskårne	
lidt,	så	der	ikke	ligger	for	mange	små	bunker.		

• Lolland	Kommune	har	repareret	en	stikledning	på	østre	stamvej.	
• Der	er	kommet	en	henvendelse	fra	et	medlem	vedrørende	græsarealet	mellem	Stubbegårdsparken	

og	Rolandsgården,	hvor	et	område	tæt	på	medlemmets	grund	er	blevet	meget	opkørt,	men	da	
jorden	tilhører	Rolandsparken,	er	det	dem,	der	må	rette	henvendelse	til	kommunen.	

	
	
	



	
Orientering	fra	kassereren		
	

• Regnskabet	ser	uhyre	fornuftigt	ud.	Der	er	brugt	færre	penge,	end	der	er	budgetteret	med.	Det	er	
hovedsalig	pga,	at	renoveringen	af	stikvejene	kunne	udføres	for	under	det	halve	af,	hvad	der	var	
budgetterer	med.	

• Der	er	udsendt	flere	rykkere	end	sidste	år.	
• Driften	af	foreningen	løber	fint	rundt.	Det	er	en	sund	forening	med	en	pæn	formue.	

	
	

Orientering	fra	bestyrelsesmedlemmer	
	

• Der	er	fældet	2	store	døde	birketræer	ved	Stubbe	Strandvej.	
	
	

Kommende	aktiviteter	
	

• Lørdag	d.	27/4	2019	kl	14	afholdes	den	årlige	generalforsamling	i		Rudbjerghallens	cafeteria.	
• Et	bestyrelsesmedlem	har	solgt	sit	hus	og	formanden	og	andet	bestyrelsesmedlem	ønsker	ikke	

genvalg,	hvorfor	der	på	generalforsamlingen	skal	vælges	nye	folk	til	bestyrelsen.	Derfor	opfordres	
foreningens	medlemmer	til	at	overveje,	om	det	ikke	var	noget	for	dem	og	melde	sig	som	kandidat.	

• Bestyrelsen	gør	opmærksom	på,	at	forslag,	der	ønskes	behandlet	på	generalforsamlingen	ifølge	
vedtægterne	skal	være	formanden	i	hænde	senest	1.	marts	på	td@jensen.mail.dk		

	
	
Eventuelt		
	

• Når	der	handles	hus	privat,	skal	man	huske	at	meddele	ny	ejers	navn,	adresse,	email	og	mobil	til	
foreningen.	
	
	

Næste	møde		
	

• Aftales	efter	generalforsamlingen.	
	
	
	
På	bestyrelsens	vegne	
Annelise	Friis	Andreassen,	sekr.	
	


